
 

 

 

 

      7. nov. 2012-dk 

I medfør af § 37, stk. 1, i Forretningsorden for Inatsisartut skal vi hermed fremkomme med 

følgende Naalakkersuisut spørgsmål: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

Hvorledes er status for de studerendes kollegier (kolligier samt elevhjem), der er ramt af 

skimmelssvamp, som man har taget med indenfor indsatsplanen til fornyelse og 

vedligeholdelse?  

Hvad er Naalakkersuisut kommet frem til i sit arbejde for at gøre noget ved denne 

skimmelsvampsproblematik?  

(Medlemmer for Inatsisartut, Knud Kristiansen, Siverth K. Heilmann, ATASSUT) 

 

Begrundelse: 

Fra Atassut har vi fornylig erfaret gennem et åben møde med de studerende - en større problematik 

omkring kollegium-stand, mange studerende døjer med deres skimmelsramte kollegier, hvori 

hovedpine er blevet en hverdagsting, overfølsomhed, samt åndedræts-område besvær oplevelser. 

Fra Atassut mener vi at dette problematik pt. ikke bliver mindre – således at man bør gøre en 

indsats i tidligere tidspunkt, især hvad angår de forbedringstiltag omkring de studerendes kollegier.  

 

Med Venlig Hilsen 

Atassuts Inatsisartut medlemmer 
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